

航 運 季 刊

創新版 第二十五卷 第四期

中華民國一〇五年十二月三十一日



目 錄

-
- 高雄港發展自由經濟示範區物流作業重要性與有效性分析——從海運承攬運送業觀點 1
黃博建、李家銘
The Importance and Efficiency Analysis on the Logistics Operation Development in the Kaohsiung Free Economic Pilot Zones – From Ocean Freight Forwarders' Perspectives
Po-Chien Huang、Jie-Min Lee
-
- 貨櫃碼頭儲區規劃與機具調度之整合模擬研究 23
吳清慈、范瑋倫
The Study of Integrated Simulation for Block Planning and Resource Dispatching in Container Terminal
Ching-Tsyr Wu、Wei-Lun Fan
-
- 應用品質機能展開法於臺灣自由貿易港區政策改善 45
余坤東、盧華安、蘇俐璉、諸承明
Apply Quality Function Deployment to Improve Free Trade Zone Policy in Taiwan
Kung-Don Ye、Hua-An Lu、Li-Lian Su、Chen-Ming Chu
-
- 金門小三通旅客對多式聯運服務風險知覺之研究 63
楊雅玲、梁煒
The Perceived Risk of Multi-Modal Transport Service for Passenger through Kinmen Mini-Three-Links
Ya-Ling Yang、Wei Liang
-
- 臺灣定期航運公司發展策略分析——可維持成長率模式之應用 83
丁士展、邱靖雯、溫慧琪
Strategic Analysis of Taiwan Liner Shipping Companies Using the Sustainable Growth Rate Model
Shih-Chan Ting、Ching-Wen Chiu、Hui-Kee Woon